



Convocatòria de Premsa
Calvià, 18 de març de 2021

CONVOCATÒRIA

Visita de feina del Consell de la Infància i l'Adolescència de Calvià al futur Museu Arqueològic del Puig de sa Morisca

Dia: dissabte, 19 de març de 2022

Hora: 10 h.

Lloc: Parc Arqueològic del Puig de sa Morisca. Carrer Puig de na Morisca, 17, Santa Ponça, Calvià.

Un grup de consellers i conselleres del Consell de la Infància i Adolescència de Calvià visitaran demà el futur Museu Arqueològic del Puig de sa Morisca, en una jornada de treball que començarà a les 10 h.

Els infants i joves del Consell seran rebuts pel batle de Calvià, Alfonso Rodríguez Badal; la tinenta de batle de Cohesió Social, Nati Francés; la regidora de Desenvolupament Social, Infància i Persones grans, M. Carmen Rojano, i la regidora de Patrimoni, Francisca Muñoz, així com personal responsable del departament de Patrimoni de l'Ajuntament.

L'objectiu d'aquesta visita és que puguin donar la seva opinió sobre el futur museu, explicar què esperen trobar a un museu i com fer-lo atractiu per a nins i nines i adolescents. A partir d'aquí, faran propostes que es traslladaran a les persones responsables del museu per a què les estudiïn i s'implementin en cas que sigui possible.

Per començar, es dividiran en dos grups de feina. Un primer grup farà la visita per la part del Parc Arqueològic, i el segon grup recorrerà l'edifici del futur museu. En acabar es dividiran en grups més petits que reflexionaran i presentaran les conclusions a manera de propostes.



Convocatoria de Prensa
Calvià, 18 de marzo de 2022

CONVOCATORIA

Visita de trabajo del Consejo de la Infancia y la Adolescencia de Calvià al futuro Museo Arqueológico del Puig de sa Morisca

Día: sábado, 19 de marzo de 2022

Hora: 10 h.

Lugar: Parque Arqueológico del Puig de sa Morisca. Carrer Puig de na Morisca, 17, Santa Ponça, Calvià.

Un grupo de consejeros y consejeras del Consejo de la Infancia y Adolescencia de Calvià visitarán mañana el futuro Museo Arqueológico del Puig de sa Morisca, en una jornada de trabajo que empezará a las 10 h.

Los niños y niñas y adolescentes del Consejo serán recibidos por el alcalde de Calvià, Alfonso Rodríguez Badal; la teniente de alcalde de Cohesión Social, Nati Francés; la concejala de Desarrollo Social, Infancia y Personas mayores, M. Carmen Rojano, y la concejala de Patrimonio, Francisca Muñoz, así como personal responsable del departamento de Patrimonio del Ayuntamiento.

El objetivo de esta visita es que puedan dar su opinión sobre el futuro museo, explicar qué esperan encontrar en un museo y cómo hacerlo atractivo para niños y niñas y adolescentes. A partir de ahí, harán propuestas que se trasladarán a las personas responsables del museo para que las estudien y se implementen en caso de que sea posible.

Para empezar, se dividirán en dos grupos de trabajo. Un primer grupo realizará la visita por la parte del Parque Arqueológico, y el segundo grupo recorrerá el edificio del futuro museo. Al finalizar se dividirán en grupos más pequeños que reflexionarán y presentarán las conclusiones a modo de propuestas.